

A l'invitation du gouvernement canadien le Secrétaire d'Etat auprès du Ministre d'Etat chargé de la Défense nationale de la République française, M. André Fanton, effectuera une visite officielle au Canada du 27 au 30 mai prochain.

Au cours de cette visite M. Fanton aura des entretiens à Ottawa avec le Ministre de la Défense nationale et les membres de l'état-major. M. Fanton visitera également la base des forces canadiennes à North Bay, la centrale nucléaire de Pickering, le Collège militaire royal de Saint-Jean ainsi que la forteresse de Louisbourg.

* * *

At the invitation of the Canadian government the Secretary of State to the Minister of State for National Defence of the French Republic, Mr. André Fanton, will make an official visit to Canada from May 27 to 30.

During his visit Mr. Fanton will have talks in Ottawa with the Minister for National Defence and members of the Defence Staff. Mr. Fanton will also visit the Canadian Forces Base at North Bay, the Nuclear Power Generating Station at Pickering, the Collège Militaire Royal at Saint-Jean and, also, Fort Louisbourg.